





Feng He

四川化工职业技术学院应用化工学院副教授 Associate professor of Sichuan Polytechnic of Chemical Engineering

何风,研究生,四川化工职业技术学院应用化工学院副教授,长期从事教育教学工作。 曾指导学生获中国大学生高分子材料创新创业大赛二等奖1项,全国高分子材料技能大赛一 等奖3项;获四川省教学成果二等奖1项,中国石油和化工教育教学成果二等奖1项;主持建设省 级"课程思政"示范课程1门,省级精品在线开放课程1门,四川省2018-2020 年高等教育人才 培养质量和教学改革重点项目1项,四川省职业教育教学改革重大项目1项;主参编教材3部;主持 完成教改、科研、技术服务项目20余项。

Postgraduate, Associate Professor, School of Applied Chemical Engineering, Sichuan Vocational College of Chemical Technology, has been engaged in education and teaching for a long time.

Directed the students to win one second prize in China University polymer material innovation and entrepreneurship competition, three first prizes of national polymer material skills competition; won the second prize of Sichuan provincial teaching achievement, one second prize of China Petroleum and chemical engineering education and teaching achievement; presided over the construction of one provincial ideological and political demonstration course, one provincial excellent online open course, one key project of higher education quality and teaching reform in Sichuan Province from 2018 to 2020, one major project of vocational education reform in Sichuan Province; compiled three textbooks, completed more than 20 teaching reform, scientific research and technical service projects.